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فرماندار اهر : نخستین طرح گردشگری کشاورزی آذربایجان شرقی در اهر افتتاح میشود

فرماندار اهر : نخستین طرح گردشگری کشاورزی آذربایجان شرقی در اهر افتتاح میشود

فرماندار اهر بابیان اینکه برخی از مدیران با فرافکنی ناتوانی خود را در حل مشکلات پنهان میکنند گفت: نخستین طرح

گردشگری کشاورزی آذربایجان شرقی در اهر افتتاح میشود.

فرماندار اهر خبر داد: نخستین طرح گردشگری کشاورزی آذربایجان شرقی در اهر افتتاح می شود/ برخی از مدیران با فرافکنی ناتوانی خود را در حل مشکلات پنهان می کنند

فرماندار اهر بابیان اینکه برخی از مدیران با فرافکنی ناتوانی خود را در حل مشکلات پنهان می کنند گفت: نخستین طرح گردشگری کشاورزی آذربایجان شرقی در اهر افتتاح می

شود.

مهندس خدابخش فرماندار شهرستان اهر در آیین افتتاح گلخانه ۳ هکتاری کشت محصولات کشاورزی در شهرستان اهر اظهار داشت: اگر بتوانیم از ظرفیت ها و پتانسیل ها برای

توسعه شهرستان اهر به نحو احسن استفاده کنیم، یقیناً وظیفه ای جزء این نداریم و با تک روی و حرکت های انفرادی نمی توانیم در توسعه به نتیجه دل خواه دست یابیم.

وی با اشاره به این که هر کسی که در شهرستان اهر مسئولیت قبول کرده بایستی حتی در شرایط زمانی هم به فکر توسعه باشد، افزود: مدیران شهرستانی بایستی از پرداختن به

مسائل حاشیه ای پرهیز کرده و در امورات اصلی متمرکز شوند؛ در طول ۱٫۵ ماه که در اهر هستیم به نتیجه رسیده ام که شهرستان اهر قابلیت توسعه را دارد و فضا برای کار، تلاش

و پیگیری مسائل شهرستانی فراهم است.

فرماندار شهرستان اهر از افتتاح اولین طرح گردشگری کشاورزی آذربایجان شرقی در شهرستان اهر خبر داد و گفت: شهرستان اهر در حوزه صنعت گردشگری کشاورزی حرف های

زیادی برای گفتن دارد، در این راستا نخستین طرح گردشگری که تلفیقی از صنعت گردشگری و کشاورزی است در شهرستان اهر به بهره برداری می رسد.

خدابخش با ذکر این که می توانیم با حفظ هویت باغات، صنعت گردشگری را در باغات شهرستان اهر ایجاد کنیم، بیان کرد: قابلیت تبدیل باغات به گردشگری کشاورزی البته با

حفظ هویت باغات، در مسیر گردشگری اهر-مشگین شهر وجود دارد و اگر با تفکر غیر از توسعه حرکت کنیم قطعاً نتیجه نمی گیریم و حتی به بُن بست هم می خوریم.

وی تاکید کرد: نباید اجازه دهیم سرمایه گذاران از شهرستان اهر فراری شوند و حتی نیاز باشد به استقبال سرمایه گذاران برویم؛ این در حالی است که اگر فردی برای سرمایه گذاری

اقدام کند و از مدیران و مسئولان پاسخ مثبت نبیند یقیناً ما هم راضی باشیم اقدام به سرمایه گذاری نخواهد کرد.

فرماندار شهرستان اهر بابیان این که ارزیابی عملکرد مدیران شهرستان شاخص های زیادی ندارد، کار کرده ایم یا نکرده ایم، گفت: این که بگوییم فلانی مدیر خوبی است و خوب

سخنرانی می کند قابل قبول نیست؛ بلکه مدیران بایستی مرد عمل باشند نه اینکه شعار دهند و سخنرانی کنند، وقتی می بینیم گلخانه ای ۲۲ برابر کشت سنتی محصول کشاورزی

بیشتر می دهد چرا نباید در این حوزه بیشتر توجه کنیم!

خدابخش بر لزوم ضرورت فعال سازی واحد تحقیق و توسعه بخش کشاورزی شهرستان اهر تاکید کرد و گفت: واحد تحقیق و توسعه بخش کشاورزی می تواند راهکارهای لازم و با

در نظر گرفتن اقلیم و شرایط منطقه؛ کشاورزان را به سمت افزایش بهره وری و کاهش در مصرف آب سوق دهد و اگر غیر از این عمل شود شاید نتوانیم جبران مافات کنیم.

وی با تاکید بر این که بنده مدیران شهرستان اهر را از نظر کارآیی ارزیابی می کنم، خاطرنشان کرد: برای من این مهم است که مدیران چه توفیقاتی به دست آورده اند، متاسفانه

جدیداً از برخی مدیران پیگیر موضوعاتی می شوم ولی در پاسخ فرافکنی می کنند و می گویند فلان مورد شدنی نیست، اما بنده این مسائل را در ارزیابی مدیران لحاظ می کنم

هرچند شاید مستقیماً حرفی نزنم؛ وقتی مدیری توانایی حل مشکلی را نداشته باشد چگونه می توانیم به او مدیر اداره بگوییم.

فرماندار شهرستان اهر ابراز داشت: مردم از مدیران ادارات انتظار دارند تا به مشکلات شان رسیدگی و حل کند؛ این که مدیران در این فکر باشند که چند صباحی در راس مدیریت

دستگاهی هستند و خواهند رفت با این تفکر نمی توان به جایی رسید.

رسول خدابخش در دیدار اعضای انجمن میراث فرهنگی شهرستان، ثبت جهانی بقعه شیخ شهاب الدین اهری را اولویت اصلی مسئولان شهرستان برشمرد.

وی گفت: برای جهانی شدن بقعه شیخ شهاب الدین اهری به عنوان نگین و اثر فاخر و تاریخی شهرستان و منطقه، همت همگانی لازم بوده و باید همه مردم و مسئولان به این امر

توجه ویژه داشته باشیم.

وی، یکی از مطالبات مهم و به حق مردم اهر را تسریع در اجرای پروژه های میراث فرهنگی این شهرستان برشمرد و افزود: باید اجرای پروژه های میراث فرهنگی شهرستان در

اولویت ویژه قراره گرفته و نباید با شعارها و وعده های توخالی و آرمانی، مردم را بیهوده امیدوار کنیم.

خدابخش ضمن تاکید بر ضرورت نظارت و توجه کارشناسی شده به طرح های گردشگری، افزود: باید طرح های پیشنهادی در حوزه گردشگری، دارای توجیه فنی و کارشناسی شده

باشد.
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